Product Energy Label Exemption Statement

Product Category Declaration: Pendant Light

This product is a pendant light fixture that uses an E27 lamp holder. It is designed to supportreplaceable light sources (bulbs) that are not included in the product itself. According to EU Regulation (EU) 2019/2015 on energy labeling and Directive 2009/125/EC on Ecodesign: "Only products considered as 'light sources' are required to register in EPREL and bear energy labels."

This product is not a light source, but a lamp holder fixture intended for user-installed bulbs. Therefore, it does not fall under the scope of ERP energy labeling and is exempt from EPREL registration.

产品能源标签豁免声明产品类别声明: 吊灯

本产品为使用 E27 灯座的吊灯。它旨在支持产品中未包含的可更换光源(灯泡)本身。

根据欧盟关于能源标签的法规 (EU) 2019/2015 和关于生态设计的指令 2009/125/EC: "只有被视为'光源'的产品才需要在 EPREL 中注册并贴上能源标签。

本产品不是光源,而是用于用户安装灯泡的灯座固定装置。因此,它不属于 ERP 能源标签的范围,免于 EPREL 注册。